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I.C.J. Communiqué No, 62/22
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International
Court of Justice is communicated t%_the Press:

In the case concerning the Northern Cameroons (Cameroun v. United
Kingdom} the Government of the United Kingdom, within the time-limit
fixed for the filing of its Cougfer-Memorial, has submitted a
preliminary objection to the jurisdiction of the Court.

In consequence of the filigg of the objection the proceedings on
the merits are suspended. The President of the Court has made an
Order fixing 1 December 1962 ag the time-limit within which the
Government of Cameroun may prebent a written statement of its
observations and submissions on the preliminary cbjectiorn,

The Hague, 14, Sopt .zber 1962

C.I.J. ' Communiqué n® 62/22
(non-officiel)

Les renseighnements suivants émanant du Greffe de la Cour
internationale de Justice sont communigués & la presse 1

Dans llaffaire relative au Cameroun septentrional {Cameroun c.
Royaume-Uni), le Gouvernement du Royaume-Uni a, dans le délai fixé
pour le 4én6t de son contre-mémoire, présenté une exception préli-
minaire & la compétence de la Cour.

A la suite du dépdt de cette excepition la procédure sur le fond
egt suspendue., Le Président de la Cour s rendu une ordonnance fixant
au ler décembre 1962 llexpiration du d€lai accordé au Gouvernement du
Cameroun pour présenter llexposé écrit de ses Observations et conclu-
giong sur llexception préliminaire.

La Haye, le 14 septembre 1962,






